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Abstract (en)
[origin: CA2943579A1] The invention relates to a method for detaching an adhering charge (22) from an inner wall (20) of a grinding tube (6) and to
an arrangement (8) for detaching an adhering charge (22) from an inner wall (20) of a grinding tube (6). According to the method, the grinding tube
(6) is rotated back in a drive-free manner from a pre-determinable, assumed rotary position (28) by the weight force (30) of the adhering charge (22),
wherein at least one movement state variable (40) of the grinding tube (6) is detected and the grinding tube (6) is braked while being rotated back
in dependence on the at least one detected movement state variable (40) in order to detach the adhering charge (22) from the inner wall (20) of the
grinding tube (6). The arrangement (8) comprises a detecting device (14), a drive unit (10), a braking device (12) and a control device (16) which are
each provided to carry out the method according to the invention.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Lösen einer anhaftenden Ladung (22) von einer Innenwand (20) eines Mahlrohres (6) sowie eine Anordnung
(8) zum Lösen einer anhaftenden Ladung (22) von einer Innenwand (20) eines Mahlrohres (6). Gemäß dem Verfahren wird das Mahlrohr (6) aus
einer vorgebbaren, eingenommenen Drehposition (28) antriebsfrei durch die Gewichtskraft (30) der anhaftenden Ladung (22) zurückgedreht,
wobei zumindest eine Bewegungszustandsgröße (40) des Mahlrohres (6) ermittelt wird und das Mahlrohr (6) in Abhängigkeit der zumindest einen
ermittelten Bewegungszustandsgröße (40) zum Lösen der anhaftenden Ladung (22) von der Innenwand (20) des Mahlrohres (6) während des
Zurückdrehens abgebremst wird. Die Anordnung (8) weist eine Ermittlungseinrichtung (14), eine Bremsvorrichtung (12) und eine Steuereinrichtung
(16) auf, die jeweils zur Durchführung des erfindungsgemäßen Verfahrens vorbereitet sind.
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